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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit lehet tudnia KŐEF tevékenységéről??” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon Önkormányzati és Területfejlesztési Miniszte r
Úrhoz. A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A közel egy éve létrehozott Kormány-Önkormányzatok Egyeztet ő Fórumának
munkarendjében az elmúlt időszakban fontos szerephez jutott a közigazgatási illetv e
önkormányzati reform is . Ezek, az önkormányzatokat közvetlenül is mélyen érintő változások
nagy mértékben meghatározzák a települések jövőjét. A jövő évi önkormányzat i
költségvetések kialakításánál a KÖEF megállapításai és a minisztérium tervezett lépései nag y
súllyal esnek latba .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, nyújtson tájékoztatást a KÖEF ez évi munkájáról .

Milyen fórumon ismerhető meg a KÖEF ez évi munkája teljes terjedelmében ?

Melyek azok a javaslatok, amelyek a KÖEF munkája nyomán hatással lesznek az ország
2008-as költségvetésére, illetve az önkormányzatok mindennapjaira ?

Jelent-e meg valamiféle írásos kiadvány a KÖEF eddigi munkájáról ?

Köszönettel fogadnám, ha a KÖEF ez évi tevékenységének teljes írásos anyagát eljuttatnák
hozzám.

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007. szeptember. 27.

Erdős Norbert
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